
 

Schriftelijke vragen: 
 
Vraagnummer: S- 668 (2023-071524) 
 
Datum indiening: 15 december 2023  
 
Onderwerp: nieuwe schriftelijke vragen Waaldijk   
 
Naam indiener: Andries Schoneveld  
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Inleiding/Aanleiding: 
In november 2023 heb ik namens GBO schriftelijke vragen gesteld over de inrichting van de Waaldijk 
tussen Slijk-Ewijk en Oosterhout.  
 
Mijn vragen gingen over de snelheidsbeperkende maatregelen (drempels) die tussen Slijk Ewijk en 
Oosterhout zijn gerealiseerd.  
 
Op 14 december 2023 heeft uw college de vragen duidelijk beantwoord, waarvoor dank.  
 
Uit de beantwoording van uw vragen blijkt dat de drempels die zijn aangelegd niet voldoen aan de 
landelijke CROW- normen. De drempels zijn te laag aangelegd waardoor deze drempels de 
verkeerssnelheid onvoldoende beperken.  
 
U heeft de aannemer hierop aangesproken, uit de beantwoording blijkt dat op een herstel wordt 
aangestuurd. Waarvoor dank.  
 
Alleen, de antwoorden op uw vragen geven een ‘nieuwe aanleiding’ om vragen te stellen.  
 
Naar aanleiding van uw antwoorden, maakt GBO zich zorgen over de vraag: hoe houdt het college 
grip op de kwaliteit van het verkeersproject Waaldijk?  
 
Onze vragen. 
1. Wanneer heeft uw college geconstateerd dat de verkeersdrempels bij Oosterhout / Slijk Ewijk niet 

voldoen aan de CROW- normen?  
2. Kon het college eerder ingrijpen toen geconcludeerd werd dat de verkeersdrempels bij Oosterhout 

en Slijk Ewijk niet voldoen aan de CROW- normen? Zo ja, waarom is dit niet gebeurd en hoe kan 
het college in het vervolg dit soort situaties voorkomen? 

3. Indien op de overige delen van de nieuwe Waaldijk (bijvoorbeeld bij Andelst) 
snelheidsbeperkende maatregelen zijn aangelegd in de vorm van drempels, voldoen deze 
drempels wel aan de CROW- normen? Indien deze vraag met ‘nee’ wordt beantwoord, kan het 
college antwoord geven op de onderstaande deelvragen:  
 
3a. Hoe kon deze situatie ontstaan? 
3b.  Kon het college eerder ingrijpen om deze situatie te voorkomen, zo ja waarom is dit niet 
gebeurd?  
3c. Hoe kan het college in de toekomst voorkomen dat deze situatie ontstaat?  
3d. Kan het college aangegeven of deze drempels worden hersteld? Zo ja, wanneer en moet de 
gemeente hiervoor een financiële bijdrage betalen, zo ja hoeveel?  

 



Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 
 
 
 
Andries Schoneveld 
Gemeentebelangen Overbetuwe  
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